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§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 
Sara Skullered förklarar mötet öppnat.  
 

§ 2  VAL AV JUSTERINGSPERSON 
Susanne Darbring väljs att jämte ordförande justera protokollet. 
 

§ 3  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 
Föredragningslistan godkänns. 
 

§ 4  FÖREGÅENDE PROTOKOLL   
Föregående protokoll godkänns med förtydligande av nedan beslutspunkt: 
§ 15 USEK 
Cafeterian 
Beslut: Styrelsen önskar att USEK stämmer av med ridskolan att de är ok att muggar och annat 
porslin förs ut från Klubbis. Martin kommer att kolla detta med ridskolan. Styrelsen önskar också 
att cafeteriagruppen i slutet av dagen kollar av hela anläggningen för att säkra att inga 
kaffekoppar e dy har lämnats kvar. Martin kommer att följa upp med cafeteriagruppen angående 
detta. 
 

§ 5 RIDSKOLAN INFORMERAR 
Anläggningen 
Klubben har en ny medlem med en funktionsnedsättning. Ridskolan önskar därför en rullstolsramp 
för att underlätta vid upp- och avsittning. Sara informerar att hon har kontaktat Tekniska 

http://www.sfrk.nu/
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nämnden i Solna stad om detta efter att både Kultur & Fritid och Fastighetsavdelningen hänvisade 
till denna instans. 
Ventilationen i gröna ridhuset fungerar inte. Det är rapporterat men ännu inte åtgärdat.  
En fläkt i den gamla delen av stallet har gått sönder efter att ha låtit illa ett tag. Bravida har varit 
och tittat och gett förslag på åtgärd till kommunen som innefattar byte till en modernare 
fiskluftsventilation. 
Ridskolan har avtalat med Ulriksdals slottsförvaltning om hjälp med snöröjning på vår anläggning i 
vinter. 
Ridhusen är “vintersäkrade” (saltade och vattnet avstängt). 
Traktorvägen bakom stallet som används för att hämta gödsel har fortfarande inte blivit åtgärdad. 
Gallerfönstren i gula ridhuset gör att det snöar in. Detta är samma problem som rapporterats 
tidigare till Solna stad och beror på undermålig lösning som installerades i samband med 
renoveringen av taket.  
Beslut: Sussie kontaktar Solna stad och ber dem åtgärda samt följer upp att kostnaden tas från 
projektbudgeten och inte från underhållsbudgeten. 

Hästarna 
Ridskolan meddelade att Little Doris och Lady Lord nu galopperar vidare på de evigt gröna 
ängarna. 

Övrigt 
Ridskolan önskar bli informerade om styrelsens handlingsplan avseende ärendet om mobbning 
som inkommit till ridskolan och är mån om att eleven får ett bra avslut. För mer information se § 
19 Övriga frågor. 
Ridskolan har noterat att det finns ett stort intresse bland juniorer kring hoppning och har därför 
startat i gång en ny markarbetsgrupp på tisdagar för ponnyryttare. Den kommer ha ett rullande 
schema med dressyr - markarbete – hoppning. 
Ridskolan önskar ett möte med Tävlingskommittén för att diskutera frågor kring klubbtävlingarna i 
dressyr och hoppning (tillvägagångsätt, process, uppklassningar etc). 
 

§ 6 MEDLEMSREGISTER & LOK-STÖD 
Enligt information från Riksidrottsförbundet måste alla våra aktiva medlemmar senast den 27 
november 2024 tilldelas en roll i IdrottOnline i någon av rollkategorierna utövare, aktivitetsledare, 
organisationsledare, funktionär eller övrig. Om inte detta görs kommer personen inte synas i 
statistiken, eller – mer viktigt – specialidrottsförbundet kan inte hämta uppgifter om medlemmen 
till idrottsspecifika system såsom tävlingssystem och licenssystem. Detta gäller dock inte för de 
föreningar som hanterar sitt medlemsregister i ett annat verksamhetssystem som har en 
integration med IdrottOnline.  
Eftersom vi hanterar vårt medlemsregister i Xenophon, behöver vi alltså inte göra något i 
IdrottOnline innan den 27 november. 
 
Riksidrottförbundet har nyligen beslutat att skaffa ett nytt verksamhetssystem för att ersätta 
IdrottOnline. Det nya verksamhetssystemet ska till största delen levereras under 2025 och första 
kvartalet 2026. Så snart det är möjligt kommer IdrottOnline stängas ner. Linda är i kontakt med 
Xenophon för att säkra att de är medvetna om detta, och att integrationen med det nya 
verksamhetssystemet kommer att fungera som det ska.  
Xenophon har sagt att detta inte kommer vara ett problem, men det kommer att vara viktigt att 
detta följs upp under 2025.  
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§ 7 MEDFINANSIERING RENOVERING UTEBANA + HAGE 
På styrelsemötet 2024-08-15 (§9) beslutades följande angående medfinansiering renovering 
utebana + hage: 
Beslut: Styrelsen godkänner förslaget att klubben finansierar 50% av kostnaderna. 
Beslut: Styrelsen godkänner förslaget att vi kan använda Gräsrotsbidraget som vi fick från 
Svenska Spel förra året (2 235 kr) och det vi får 2024. 
Renovering av utebanan beräknades kosta 330 000 kr ink. moms och renoveringen av hagen runt 
50-100 000 kr. 
Status: Vi har fått underlag från ridskolan för renoveringen av utebanan samt det som kunde 
göras på hagen, och av den totala kostnaden på 273 400 kr (ex. moms) kommer alltså klubben att 
stå för 136 700 kr vilket hanteras genom avdrag på de två kommande hyresfakturor. 
Det arbete och kostnader som återstår är bortforsling och deponering av kvarvarande avfall från 
hagen. Det pågår en separat diskussion med Solna stad m fl. om detta. Styrelsen beslutade 2024-
09-17 att stå för 50% av kostnaderna om vi inte kan få någon annan att betala. 
 

§ 8 EKONOMI 
Ekonomisk redovisning lokaltävlingarna hösten 2024 

 
Totalt 2024-10-06 

Dressyr 
2024-10-13 
Hoppning 

Startavgifter (inkl hästhyra) 30 942 16 018 14 924 

Hästhyra -9 475 -2 550 -6 925 

Priser (ej rosetter) -3 238 -503 -2 735 

Domare + banbyggare -11 210 -5 433 -5 777 

Avgifter -3 759 -1 805 -1 954 

Funktionärsmat -2 258 -573 -1 685 

Netto 1 002 5 154 -4 152 

    

Cafeteria netto 3 400   
 
Dressyren hade sex Solnaryttare av 38 startande och i hoppningen var det 17 Solnaryttare av 
totalt 46 starter. 
Solnaryttare sponsras så att de inte betalar 100% av anmälningsavgiften (380 kr för dressyr, 
200/250 kr för hoppning) + hästhyra (425 kr senior, 400 kr junior). I dressyren är sponsringen 
275 kr per start, i hoppningen 100-200 kr per start, beroende på klass och junior/senior. 
Max antal starter var för dressyren satt till 55, och för hoppningen 200. Med de omkostnader vi 
har för dessa tävlingar behöver vi ha fler anmälda i hoppningen och gärna fullt betalande externa 
ryttare. 
Noterbart är också att försäljningen i cafeterian på dressyren var mer än 2,5 gånger högre än på 
hoppningen (4 250 kr jämfört med 1 525 kr) 
Beslut: Tävlingskommittén får analysera dessa siffror och besluta om några avgifter ska justeras. 
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Hyra Solna Ridskola 2025 
Enligt avtalet med Solna Ridskola har vi rätt att höja hyran baserat på KPI (basår=2021). Den 
ursprungliga hyran 2020-05-01—2022-12-31 var 335 000 kr. Den första höjningen gjordes inför 
2023, med nästan 20 000 kr, vilket betyder att nuvarande hyra ligger på 354 984 kr per år. 
Klubben har dock ingen motsvarande klausul i vårt avtal med Solna stad, där ligger hyran kvar på 
250 000 kr per år till och med 2025. 
Inför 2024 beslutades det att inte ta ut någon hyreshöjning av Solna Ridskola, då vi inte haft 
motsvarande kostnadsökningar, och ridskolans kostnadsökningar i slutändan hamnar på 
ridavgifterna. Ambitionen är också att när avtalen omförhandlas efter 2025 så harmoniserar vi 
avtalstider och uppräkningsklausuler i avtalen med Solna Stad respektive Solna Ridskola. 
En höjning enligt avtal skulle ge en höjning för 2025 från dagens 354 984 kr per år till 408 720 kr 
per år. 
Beslut: Styrelsen beslutar att inte göra någon hyreshöjning för 2025 för ridskolan. Karin meddelar 
ridskolan när fakturan skickas. 
 

Gräsroten 2024 
För 2024 har vi fått 1 471 kr, som enligt tidigare beslut ska användas till renoveringen av 
utebanan. 
Beslut: Styrelsen beslutar att informera om detta på sociala medier. Karin skickar en länk till 
Charlott som uppdaterar på FB och vår hemsida. 
 

§ 9 FALLTRÄNING MED JUDOFÖRBUNDET 
RF-SISU kallade judoklubben och ridklubben till ett möte den 29 oktober. Sara deltog från 
ridklubbens sida. Efter mycket diskussion konstaterades att utvecklingsprojektet behöver 
förberedas ytterligare innan det kan tas vidare. Bl a behöver nationella Ridsportförbundet och 
Judoförbundet ställa sig bakom projektet och det behöver även finnas en plan hur en fallträning 
kan rullas ut i ridsportförbundets föreningar runt om i Sverige och potentiellt att det även blir ett 
officiellt forskningsprojekt. Med stor sannolikhet behöver projektet bli ännu större och annan slags 
finansiering behöver säkras.  
Solna Judoklubb har därför gått tillbaka till sitt initiala förslag att genomföra en mindre pilot med 
10-14 tillfällen av ren fallträning. Dvs ingen projektledning, workshop, assisterande ledare e dy 
behövs. RF-SISU har gett sitt preliminära godkännande att finansiera judotränare från Solna 
Judoklubb för att genomföra fallträningen. 
Beslut avseende Utvecklingsprojektet: Styrelsen beslutar att vi tills vidare avstår all 
involvering i utvecklingsprojektet, utan låter Solna Judoklubb driva detta vidare. Om de lyckas få 
fram ett godkänt projekt och behöver ha en lokal ridklubb som deltar, då kan vi åter ta ställning 
för att se om vi skulle tycka det är intressant. Detta innebär att vi inte behöver genomföra någon 
extrastämma. 
Status avseende Pilotprojektet: Styrelsen är positiv till pilotprojektet men önskar en skriftlig 
beskrivning om innehållet innan slutligt beslut tas i frågan. Sara ser till att få fram en sådan. När 
vi fått den och tagit beslut i frågan, kan vi gå vidare och undersöka intresset hos våra 
medlemmar. Om intresse finns kan fallträningen genomföras, och om inget intresse finns så 
genomförs den inte. Frågan bordläggs till nästa möte. 
 

§ 10 PROJEKTSTÖD 65+ 
Innan sommaren fick vi beviljat 6 000 kr i projektstöd 65+. Projektet ska redovisas i slutet av 
året. Pengar som inte används ska återbetalas.  
Enligt beslut på tidigare styrelsemöte kommer vi att genomföra stallaktiviteter på olika veckodagar 
under hösten med 3-4 veckors mellanrum. Stallaktiviteten består av: kl.13-14 Pyssel med hästen 
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kl.14-15 Fika. Planen var att genomföra aktiviteterna den 2/10, 21/11, 3/12 samt den 15/12 i 
samband med Luciafirandet. I tillägg skulle en aktivitet och fika genomföras på höstlovet den 
31/10 kl.13 i samband med USEKs rykttävling samt en fikaaktivitet i samband med Maries 
teorilektioner. Agnes och/eller Sara kommer vara på plats vid de aktiviteter som planeras. Vid 
första mötet skulle även föras en diskussion med deltagarna om de har fler förslag på aktiviteter 
som kan genomföras inom projektet. 
Utfall/status: 
• 31/10, Aktivitet i samband med USEKs rykttävling: Ingen var anmäld, och därför gjordes 

ingen planering för någon aktivitet. Det var dock en person som ändå dök upp till 
rykttävlingen. Denne valde att inte delta på rykttävlingen utan genomförde hästpyssel på egen 
hand. 

• 21/11, Pyssel + fika + aktivitetsdiskussion: 4 personer var anmälda, 3 personer deltog. Sara 
hade köpt in fika och ansvarade för aktiviteten. Deltagarna var mycket nöjda. Till nästa gång 
kommer Sara försöka bjuda in en person som kan lära ut hästmassage (samma som ridskolan 
använder). Förhoppningsvis kan detta organiseras i tid innan nästa tillfälle. 

Beslut: Sara skapar en SMS-grupp för 65+ så att personerna inom målgruppen kan kommunicera 
direkt med varandra. 
 

§ 11 FASTIGHETSKOMMITTÉN 
Groparna vid infarten 
Sussie har varit i kontakt med Fortifikationsverket för att höra om de kan hjälpa oss med groparna 
vid infarten. Svaret är att ansvaret att åtgärda dessa ligger på arrendatorn. Berit har dock ett 
minne av att det finns en tidigare överenskommelse med Solna stad att de fortsatt ansvarar för 
arbetet med att säkra upp underkonstruktionen.  
Spontant känns det som att beställning av asfaltering av infarten vore nästa steg framåt, men vi 
behöver säkra att det verkligen åtgärdar problematiken. Det kan ju t ex vara något med 
underkonstruktionen som är fel. Dessutom behöver vi säkra upp om det verkligen är vi som ska 
stå för kostnaden. 
Status:  
● Sussie är i kontakt med Fortifikationsmyndigheten och deras expertorganisationer för att få 

hjälp/ söka expertis för att säkra bästa vägen framåt.  
● Berit fortsätter leta bland gamla email och protokoll om det finns något skrivet om 

infarten/parkeringen, dess underkonstruktion och ansvarsfrågan. 
 

Lutande vägmärke vid utfarten 
Det ligger på Solna stads trafikavdelning att åtgärda det välta vägmärket vid utfarten. Sussie har 
bokat möte med en trafikingenjör den 21 november för att se över vägmärken.  
Status: Vid mötet med trafikingenjören om det välta vägmärket fördes även en diskussion om alla 
skyltar på ridskolans område. Det finns möjlighet att sätta upp olika skyltar, t.ex. för enkelriktat, 
P-förbud, handikapparkering, personalparkering mm. Solna stad tar kostnaden för skyltarna och 
ett nytt möte planeras när vi beslutat vilka skyltar vi vill ha. 
Beslut: Fastighetskommittén får mandat att i samråd med ridskolan ta beslut på vilka skyltar som 
ska finnas på vår anläggning samt placering av dessa. 
Beslut: Vi kan också sätta upp en skylt vid infarten med vårt namn. Ska det stå Solna Ridskola 
eller Solna Fältrittklubb, eller både och? Fastighetskommittén tar fram ett förslag. Slutligt beslut 
tas av styrelsen. 
 

Avverkning träd runt ridbanan 
Trädgårdsgruppen har konstaterat att det vore bra att få bort träd och sly runt ridbanan dels för 
allmän ridsäkerhet och dels för att förhindra att löv faller ner på ridbanan och arbetas ner i vårt 
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nya fina ridunderlag. Berit har därför kontaktat Statens Fastighetsverk (SFV) för att höra vad som 
gäller avseende avverkning och gallring av träd och sly. Svaret är att klubben som arrendatorer är 
ansvariga för att vårda och underhålla träden inom arrendeområdet, vilket innebär att vi själva 
kan ta bort sly och mindre träd. Om vi vill avverka träd är dock processen en annan; Vi behöver 
märka ut träden vi vill avverka, och SFV kommer ut för att granska dessa. Om de bedömer att de 
kan fällas, kommer de göra en ansökan till Riksantikvarieämbetet. (Eventuella övriga ansökningar 
såsom ansökan till Länsstyrelsen behöver vi göra själva). När avverkningen är godkänd, kommer 
SFV att utföra arbetet och fakturerar oss för arbetet.   
Status: Enligt tidigare beslut har Berit i samråd med ridskolan märkt ut de träd som bör avverkas, 
och startat igång processen mot SFV. Hon väntar nu på att få höra tillbaka från SFV. 
I sin kommunikation med SFV är Berit tydlig med att de kan bara genomföra den faktiska 
avverkningen efter det att de gett oss en estimerad prisuppgift och styrelsen har beslutat att detta 
är en kostnad vi vill ta. Berit kommer också höra sig för om det är möjligt att fällda träd kan flisas 
så att flisen kan användas vid underhåll av ridhusunderlag och hagar. 
 

Vattenledningarna i gamla stallet 
När man öppnar vattenkranen skakar ledningarna vilket kan skada dessa. Enligt Frank (Lenas 
man) kan detta enkelt åtgärdas genom att installera en tryckslagsdämpare. Detta blev felanmält i 
oktober och Solna stad har påbörjat ett ärende. 
Status: Ingen framdrift i ärendet har skett sedan förra styrelsemötet. 
 

Tak mellan uteboxarna 
Ridskolan har ett önskemål om att montera ett tak mellan uteboxarna på kortsidan av stallet inför 
vintern. Snö och slask gör att det blir halt och svårarbetat för både hästar, ryttare och personal. 
Vid förra mötet beslutades att Sussie ska ta upp detta önskemål på sitt nästa möte med Carolina 
på Solna stad. 
Status: Sussie har tagit upp ärendet med Carolina, Solna stad. Ingen mer information finns för 
närvarande.  
 

Skylt för hjärtstartaren i Klubbis (Lennart) 
På mötet påpekar Martin att skylten om hjärtstartare som sitter utanför Klubbis behöver ses över. 
Idag kan man tolka den som att hjärtstartaren finns i klubbis och inte i gröna ridhuset. Vid förra 
mötet fick Lennarti uppdrag att åtgärda detta. 
Status: Detta är nu utfört. 
 

Skyltar med utrymningsplanen (Lennart) 
Vid förra styrelsemötet påpekade Martin att skyltarna med utrymningsplanen behöver uppdateras 
efter ombyggnaden med den nya utrymningsdörren samt att platsen för hjärtstartaren behöver 
markeras. Lennart fick i uppdrag att åtgärda detta. 
Status: Lennart har uppdaterat utrymningsplanen genom att markera platsen för hjärtstartaren. 
Han informerar i samband med detta att utrymningsplanen som sitter i det Gröna Ridhuset är en 
fältmässig skiss. 
Sussie informerar att hon bett Solna stad uppdatera den befintliga utrymningsplanen i klubbis 
efter ombyggnaden.  
Beslut: Sussie ber Solna stad att även ta fram en “riktig” utrymningsplan för Gröna Ridhuset. 
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Ventilationen i Klubbis 
Status: Det har varit ytterligare ett möte om detta, men det är fortfarande inte klart var 
ventilationsdonet ska placeras. Om det ska vara uppe på vinden, behöver en balk i taket 
förstärkas upp med en synlig limträbalk och eventuellt kommer även nya pelare att behövas. Om 
detta blir bästa lösningen, kommer genomförandet mest sannolikt ske till sommaren då det 
behöver vara hästfritt när sanering och tillbyggnad sker. 
 

Ugnshandtaget i Klubbis 
Det framkommer att handtaget på ugnen i klubbis har trillat av. 
Beslut: Lennart undersöker om det går att åtgärda handtaget på ugnen. 
 

§ 12 UTBILDNINGSKOMMITTÉN 
Teori med systrarna Ålander       
Systrarna Ålander har genomfört sitt första utbildningstillfälle där Sits & Hjälper var i fokus. Det 
var en mycket uppskattad kurs med stor uppslutning – den var helt fullsatt med ca 40 personer. 
Status: Systrarna Ålander återkommer med förslag på nytt datum i januari för nästa 
utbildningstillfälle: ”Från Framridning till Framgång: Domarperspektiv och Mental Förberedelse”.  

 

Teori med Marie Leckström 
Annette har sammanställt utfallet från quizzen som lades upp på FB+Hemsidan för att undersöka 
vilka ämnen som våra medlemmar är intresserade av, och skickat detta till Marie Leckström. 
Status: Annette väntar nu på att Marie ska återkomma med förslag på utbildningstillfälle i 
december. Första teoritillfället kommer handla om att träna häst från marken. 
Bra att komma ihåg är att betalningsmodellen för dessa teoritillfällen fortfarande inte är beslutad. 
 

Principbeslut utbildningar 
Styrelsen behöver ta ett principbeslut hur vi vill göra med utbildningar framåt om utövaren önskar 
att deltagarna betalar direkt till utföraren. Ett förslag är att vi även i framtiden tillåter att 
kvalificerade personer får anordna teoriutbildningar i klubbens regi där deltagarna betalar direkt till 
utföraren, så länge utföraren/utförarna är medlem i klubben. 
Denna fråga bordlades vid senaste styrelsemötet.  
Beslut: Eftersom Annette inte är närvarande, bordläggs frågan till nästa styrelsemöte. 
 

Informationsträff om Hästvälfärd 
Ridsportförbundet anordnar Informationsträff om Hästvälfärd vid sex tillfällen runt om i Sverige. 
Det går att delta digitalt eller på plats. Alla som är medlemmar i en förening ansluten till Svenska 
Ridsportförbundet är välkomna. Föreläsningen är gratis. Tillfället i Stockholm sker torsdagen den 5 
december 2024, kl.18.00 - 20.30. Kaffe/te och smörgås serveras från kl.17.30 
Om någon vill vara med är det bara att anmäla sig på följande länk: 
https://educationwebregistration.idrottonline.se/home/index/?id=1954633 
Enligt beslut på tidigare styrelsemöte har Charlott lagt ut länken på vår hemsida och FB så att alla 
medlemmar kan anmäla sig. 
Status: Från styrelsen har Carina, Linda och Sara anmält sig. (Vi har ingen insyn om andra 
medlemmar har anmält sig.) 
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Mental träning (SvRF) 
Annette har tidigare fått i uppdrag att skriva en text som kan publiceras tillsammans med länken 
till SvRFs digitala utbildningar på FB och vår hemsida. På så sätt kan intresserade medlemmar 
enkelt ta del av utbildningarna/filmerna om mental träning.  
Status: Annette har skrivit texten, och Charlott hjälper till att publicera informationen på FB och 
hemsidan. 
 

Återrapportering utbildning av intern hoppdomare 
Den 24 oktober gick Agnes Lindström en utbildning hos Svenska Ridsportförbundet för att få 
kvalifikationer som intern hoppdomare, dvs. en domare som dömer på hemmatävlingar där det 
inte krävs en officiell hoppdomare. Agnes informerade att den var mycket givande och att de hade 
trevligt! Det pratades mycket om tävlingsreglementet och svårhanterliga situationer som kan 
uppstå. 
På mötet undrar Sara om Agnes kan rekommendera att fler går kursen och även om hon efter 
utbildningen nu känner sig kvalificerad att verka som en intern hoppdomare på framtida 
hopptävlingar som inte kräver en officiell hoppdomare som är utbildad av Svenska 
Ridsportförbundet (det var ju syftet med kursen).  
Agnes svarar att hon rekommenderar att fler går kursen men att hon fortsatt känner sig tveksam 
till att vara domare på externa tävlingar, till exempel “Pay & Jump. 
 

Fortsättning Värdegrundsutbildning 
Eftersom vi under förra året genomförde en värdegrundsutbildning, har vi nu fått erbjudande att 
göra en fortsättning på denna utbildning. Vi har också möjlighet att söka finansiellt stöd för detta 
arbete. Vid förra mötet fick Annette i uppdrag att förbereda ett underlag/förslag på hur vi ska gå 
vidare som vi kan diskutera på nästa möte. 
Beslut: Eftersom Annette inte var med på dagens styrelsemöte bordläggs denna punkt till nästa 
möte. 
 

Utbildningskväll kring Psykisk hälsa 
Vi kan även söka finansiellt stöd för att genomföra en utbildningskväll kring Psykisk hälsa. Vid 
förra styrelsemötet beslutade vi att ansöka om finansiellt stöd för att genomföra en 
utbildningskväll kring Psykisk hälsa. 
Beslut: Styrelsen ger Carina i uppdrag att ansöka om finansiellt stöd för att genomföra en 
utbildningskväll kring Psykisk hälsa. Sara kan ge henne länken om var hon kan hitta information 
om ansökan som bör skickas in så fort som möjligt. 
 

§ 13 USEK 
Höstlovsaktiviteter 
Höstlovet är över för i år och så även höstlovsaktiviteterna. I det stora hela gick det väldigt bra. 
Nöjda barn och fin respons på dekorationerna från övriga medlemmar. Vi har noterat det lilla som 
vi kan göra bättre till nästa år.  
 

Lucia 
Lucia firas i år 15/12 kl.16.45. Alla är varmt välkomna att fika och kolla på. Anmälan för barnen 
som ska sjunga är öppen och planeringen är i full gång. 
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Julaktiviteter 
Luckorna för årets julkalender är satta och inspelning pågår för fullt! 
Julpyntet kommer upp i slutet av november. USEK kommer förmodligen behöva köpa in mer pynt 
– det mesta av det som finns går sönder så fort man tar i det. USEK undrar om det är klubben 
eller USEK som står för kostnaden ? 
Beslut: Styrelsen beslutar att USEK kan köpa in julpynt för att ersätta det som gått sönder samt 
att klubben (inte USEK) står för kostnaderna. 
 

Arbetsgrupp julgransplundringsshow 
Planeringen inför showen rullar på. Ridskolan har godkänt de nummer som ska vara med. Arbetet 
med att dela ut ansvarsområden och skissa på manus har påbörjats. 
 

Pengar från invigningen. 
Budskapet vid ridhusinvigningen i september förra året var att pengarna skulle gå till hela USEK 
(dvs inte till ridklubben och inte heller bara till cafeteriagruppen). I början av terminen återstod 7 
353 kr av de 9 490kr från invigningsdagen.  
USEKs styrelse beslutade att pengarna i första hand går till att reparera Timothy Timmer. Timmer 
är reparerad och tillbaka i klubbis. Eftersom reparatören gjorde det gratis godkände USEK inköp av 
gåva i form av blommor och presentkort till ett värde på max 400 kr. USEK har därmed använt en 
del av de pengar de fick in från invigningsshowen förra året, men de flesta pengarna återstår. 
 

Ridläger 2025 (cafeteriagruppen) 
Södertörn har haft problem med att skicka bokningsavgiften för nästa sommars ridläger. USEK har 
dock fått en skriftlig bekräftelse på vilken vecka vi bokat, och förhoppningsvis kommer fakturan 
snart. 
Martin informerar att han har kollat med ridskolan för att säkra att de inte har några problem med 
att porslin tas ut från klubbis och används på hela anläggningen. 
 

Aktivitet fritidsgårdar  
Tidigare har USEK sagt att de fortsatt är positivt inställda till att delta, men det kommer att bero 
på scheman och tillgänglighet. Detta kommer att diskuteras och beslutas inför varje period.  
Ansökan till period 2 är stängd, och USEK valde att inte delta. Vad är tanken för nästa period? 
Status: Agnes kommer återkomma efter att ha diskuterat detta med USEK’s styrelse.  
  

Skriftlig kommunikation mellan Styrelsen och USEK 
På mötet framförde USEKs representanter ett önskemål att kommunikation mellan ordförande till 
USEK adresseras till hela USEK Styrelse och inte enbart till USEK’s ordförande eller annan enskild 
styrelsemedlem. En messenger-grupp ska skapas upp för detta. 
 

§ 14 TÄVLINGSKOMMITTÈN 
Återrapportering tävlingsarrangörsträff inför våren 2025 
Stockholms Ridsportförbund har kallat till en digital Tävlingsarrangörsträff inför våren 2025 som 
ägde rum den 23 oktober. Representanter från tävlingskommittén var närvarande.  
Beslut: Återrapporteringen bordlades till nästa möte. 
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Lokaltävlingar våren 2025 
Datumet för lokaltävlingen i dressyr har blivit godkänt, och vi har även fått oss tilldelat 
Lektionshästmästerskap i Dressyr 2025! Tävlingen och mästerskapet kommer att gå av stapeln 
den 25 maj 2024. 
Datumet för lokaltävlingen i hoppningen har dock inte blivit godkänt av förbundet. Diskussioner 
om nytt datum är pågående.  
 

§ 15 HEMSIDA + KOMMUNIKATION 
Kommunikation 
De saker som styrelsen kom överens om på senaste styrelsemötet har kommunicerats enligt plan. 

Hemsidan/Uppföljning med Smode 
Trots att Charlott med jämna mellanrum skickar påminnelser till Matilda på Smode har hon 
fortfarande inte återkommit med svar på de överenskomna uppföljning punkterna relaterade till 
avtal och specifika funktioner på hemsidan.  
 

Klubbkläder på hemsidan 
Charlott har uppdaterat hemsidan med information om klubbkläderna. Hon kommer göra 
ytterligare uppdatering så att man bättre kan förstå storleken på de olika storlekarna. 
 

§ 16 ÅRSKALENDARIUM INKL STYRELSENS ATT-GÖRA LISTA? 
Styrdokument 
Charlott har tagit fram första förslag på uppdatering av alla styrdokument.  
Beslut: Charlott skickar till alla i Styrelsen för feedback 
Det finns även ett förslag att ta fram ett styrdokument om Hästens Välfärd.  
Beslut: Styrelsen tycker att det är ett bra förslag och ber Charlott ta fram ett förslag på 
styrdokument för Hästens Välfärd. 

Basutbildning 2.0 
Status: Sara har anmält sig till nästa Basutbildning som är den 7 december.  
 

§ 17 ÅRSMÖTE 2025 
Tidpunkten för årsmötet 2025 diskuterades 
• Förslag 1: SFRK 9feb (USEK 2feb), kl.14 eller kl.15 
• Förslag 2: SFRK 16feb (USEK 9feb), kl.14 eller kl.15 
Beslut: Sara skickar ut en Doodle på dessa förslag på datum som alla fyller i.  
USEK behöver veta datum innan deras nästa styrelsemöte den 3 december. 
Viktiga tidpunkter: 
● Minst 1 månad innan: Förhandsmeddelande om tid och plats. 
● Minst 10 dagar innan: Kallelse 
● Senast 3 veckor innan: Motion från medlem. 
● Senast 3 veckor innan: Underlag skickas till revisorer. 
● Fram till 2 veckor innan: Förslag skickas till valberedning 
● Senast 1 vecka innan: Dokumentation tillgänglig för alla medlemmar 
Dokumentation som behöver vara klart till årsmötet: 
● Kallelse 
● Verksamhetsberättelsen 2024 
● Förvaltningsberättelse 2024 
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● Budget 2024 
● Verksamhetsplan 2025 
 
Beslut: Följande ansvarsfördelning beslutas: 
● Aktivitet vid årsmötet: Annette 
● Cafeteria: USEK   
● Kontakt Valberedningen: Ordförande 
● Kontakt Revisorerna: Kassören 
● Kallelse: Inte beslutat 
● Verksamhetsberättelsen 2024: Ordförande koordinerar och sammanställer efter att alla 

kommitté kompletterar texten under respektive avsnitt.   
● Förvaltningsberättelse 2023: Kassören sammanställer och presenterar förslag vid 

nästkommande styrelsemöte. 
● Budget 2024: Kassören sammanställer och kommittéer inkommer med sina äskanden. 
● Verksamhetsplan 2024: Ordförande koordinerar. 
Sara uppmanar alla att börja arbeta med dessa dokument eftersom de kommer börja att 
diskuteras på nästa möte. 
 

§ 18 VAD VILL VI KOMMUNICERA?     
Information att pengarna från Gräsroten 2024 används till renovering av utebanan på FB och vår 
hemsida. Karin ger informationen till Charlott som publicerar i våra kommunikationskanaler. 

 

§ 19 ÖVRIGA FRÅGOR 
Föreningsbiljetter till Sweden International Horse Show 28-29 nov  
Totalt har vi 39 biljetter + 2 rullstolsbiljetter till torsdagen, 10 biljetter till fredagens dressyr och 
18 biljetter till fredagens hoppning. Alla biljetter är betalda (USEK fick 3 som pris till sin 
rykttävling), och utskickade.  
 
Detaljplan Backklövern  
Vi har fått ett brev vi fått från Solna stad där de informerar om en ny detaljplan i Järvastaden och 
hur man kan inkomma med synpunkter. Antagligen har vi fått detta brev för att kommunen sett i 
fastighetsregistret att vi har en byggnad på JÄRVA 2:1, men det har vi ju inte… 
Beslut: Styrelsen konstaterade att vi inte behöver göra något eftersom vår anläggning inte ligger i 
närheten av Backklövern/Järvastaden.  
 
Ärende om mobbning  
Ridskolan har mottagit en uppsägning av ridplats från föräldrar till ett barn som känner sig 
mobbad. Mobbning är något som vi tar mycket allvarligt på. Enligt vårt styrdokument ska alla 
ärenden av mobbning och kränkande behandling hanteras av styrelsen. Styrelsen ska även utse 
en representant för att utreda varje ärende. 
 
I enlighet med vår organisation har arbetsgruppen för akuta ärenden (Sara, Nina, Karin) hanterat 
frågan fram till dagens styrelsemöte. Sara har skrivit ett email till föräldrarna där hon beklagar det 
inträffade och meddelat att en person från styrelsen kommer att hantera ärendet och kontakta 
föräldrarna inom kort. 
  
Förslaget från arbetsgruppen är att Charlott Brask blir utsedd att vara klubbens representant, och 
att Charlott för stöd av Malin Blix (rektor/lärare) och Johanna Blückert (HR). 
Det som behöver utredas är: 
● Vad har hänt. 
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● Varför har styrelsen inte fått information om ärendet genom klubbens ordinarie 
kommunikationskanaler. 

Förutom att utreda ärendet behöver handlingsplaner tas fram: 
● Föreslå en handlingsplan för att hantera nuvarande ärende inklusive att säkerställa att barnet 

får ett så tryggt avslut som möjligt. 
● Föreslå handlingsplan för att förhindra att något liknande sker igen.  
● Föreslå handlingsplan för att säkra att alla ärenden om mobbning och kränkande behandling 

omedelbart kommuniceras till styrelsen. 
 
Beslut: Styrelsen och USEK beslutade enligt förslaget ovan. Det är viktigt att ridskolan hålls 
informerad i detta arbete dvs. att utreda orsaken och ta fram handlingsplaner. 
 

§ 20 KOMMANDE MÖTEN 
Nästa möte blir tisdagen den 10 december 17.30-19.00. 
 

§ 21 MÖTET AVSLUTAS 
Sara förklarar mötet avslutat. 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
Lena Erneling Albers 
 
 
 
 
 Justeras: 

  Ordförande 

 

  Sara Skullered 

 

Justeringsperson 

 

Susanne Darbring 
 


